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Bez ohľadu na vek či odbor, v ktorom kto z nás pracuje, sa väčšinou 
zhodneme na tom, že štýl našich životov je veľmi rýchly. Platí to o štu-
dentoch, aktívnych ľuďoch rôzneho veku, ale dokonca i o senioroch. 
A tak nám počas roka príde vhod pokojný večer, zaujímavé stretnutie 
či týždeň dovolenky. V popredí týchto pokojných dní stojí Štedrý večer, 
keď je už všetko navarené, upratané, pripravené a viac než kedykoľvek 
predtým sa náš život a náš svet preplnený povinnosťami, vecami, trá-
peniami či záľubami ukľudní. Ulice sú zrazu prázdne, obchody a pod-
niky pozatvárané aj bez nariadení nejakej komisie. 
Vianoce však nie sú tabletkou na naše upokojenie či stíšenie. Tušíme, 
vieme, že ide o viac, než len na chvíľu zastaviť rozbehnutý vlak života!

Starozákonní proroci pred tisícročiami pozývali svojich súčasníkov, 
aby hľadeli do budúcnosti. K momentu, ktorý bude mať zásadnú 
zmenu pre celé ľudstvo, k momentu, keď príde „Pomazaný“ – grécky  
„Kristus“. Aj dnešná doba má svojich prorokov, odborníkov na životný 
štýl či životné prostredie, ktorí nám hovoria, aby sme pozerali do bu-
dúcnosti. Iste je to veľmi potrebné, ale v týchto dňoch je potrebnejšie 
čosi iné. Vydať sa opačne, proti prúdu času. Nepozerať na zajtrajšok, 
ba dokonca nielen zastaviť, ale vrátiť sa späť. Späť v čase. Nielen o me-
siac, rok, či skrze naše spomienky a tradície k zlatým Vianociam nášho 
detstva, ale späť o celé dve tisícročia - k udalosti narodenia betlehem-
ského dieťaťa, ktoré má moc premeniť náš život i beh sveta.

Vstúpiť do betlehemskej jaskyne
VIANOCE
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Miesto len pre seba

 Pred rokmi mi môj kňaz – spovedník v tomto predvianočnom čase 
povedal: „A nezabudni – keď už odslúžiš všetky omše, navštíviš všet-
kých príbuzných a splníš to, čo je treba – zájsť ešte k betlehemu a dob-
rú chvíľu tam pobudnúť. Inak z tých Vianoc, napriek tomu, že urobíš 
veľa dobrého, v skutočnosti tebe samému veľa dobrého neostane!“  
Už niekoľko rokov si počas Vianoc spomínam na túto radu a musím 
povedať, že som zatiaľ neobjavil nič lepšieho.
 Áno, k Vianociam patrí stretnutie s narodeným betlehemským 
dieťaťom Ježišom. A to sa v potrebnej intimite a hĺbke nedá na širo-
kom priestranstve našich veľkých akcií, povinností a potrebných via-
nočných návštev. Každý sám za seba potrebuje vstúpiť do tej malej  
a tesnej betlehemskej jaskyne, kde sa toho zmestí len veľmi málo. Kde 
nemôžeme byť obkolesení všetkým možným, čo si v živote nesieme. 
Kde na chvíľku musíme nechať za dverami aj našich najbližších, aj 
naše radosti aj naše starosti a vstúpiť len s tým najvnútornejším JA. 
Všetci ostatní a všetko ostatné musí na chvíľu ostať vonku. Viem, že 
to je možné, že to nie je žiadna teória ani nič prehnaného. A túto sna-
hu sprevádza vždy úžitok, ktorý vidíme na pastieroch vracajúcich sa 
z betlehemskej jaskyne. (Lk 2,20) Pastieri sa po stretnutí s novonaro-
deným Ježišom nevrátili rovnakí – boli vnútorne iní, omnoho bohatší. 
A to je neporovnateľne viac, než len vianočný pokoj, než upokojenie sa 
trvajúce deň či dva.

Dňa 28. 08. 2020 sa vo veľkej sále Mestského kultúrneho strediska 
uskutočnilo VI./2020 zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Me-
dzev, ktorého hlavným bodom bolo slávnostné oceňovanie cenou mes-
ta Medzev a cenou primátora mesta Medzev.
 Ocenenie je prejav úcty mesta Medzev významnej osobnosti alebo 
kolektívu za zásluhy a prínos v oblasti spoločenskej, hospodárskej, so-
ciálnej, kultúrnej či športovej. Ocenené osobnosti svoj život zasvätili 
činnorodej práci, každý vo svojej rovnako dôležitej oblasti života spo-
ločnosti. Výsledky ich práce si zaslúžia obdiv a uznanie celého mesta.
Pred samotným oceňovaním predniesol primátor mesta, pán  
Mgr. Matej Smorada, príhovor a za moderátorku večera prizval pani 
Mgr. Máriu Csontosovú, DiS, art. Následne pán viceprimátor Ervín 

Po príchode vláčika do Medzeva 27.6.2020 
bola pripravená ukážka práce dobrovoľného 
hasičského zboru. Havária osobného vozidla  
s vlakom na stanici bola ukážkou zásahu, vy-
hladávanie osôb aj ich záchrana. Dážď nikomu  
nevadil. Potom hasiči odviezli turistov na ná-
mestie, lebo počasie bolo stále horšie. Zo stanice 
návštevníci zamierili k dominante centra mes-
ta, do rímskokatolíckeho kostola Nanebovzatia 
Panny Márie. V Medzeve nebolo možné obísť 
Múzeum kinematografie rodiny Schusterovcov 
a hámor – expozíciu Slovenského technického 
múzea. Na spiatočnej ceste náš program ešte ani 
zďaleka nekončil. Z Medzeva sa vlakom prevezli 
do Jasova, kde si každý podľa záujmu mohol pre-
zrieť  tunajšiu jaskyňu, kláštor premonštrátov, 
alebo vystúpiť priamo na Jasovskú skalu s pozo-
statkami hradu a nádherným výhľadom na oko-
lie. Ľubomír Lehotský, predseda občianskeho 
združenia Detská železnica Košice nevedel uta-
jiť spokojnosť, podujatie sa podarilo vďaka pod-
pore primátora mesta Medzev a vedúcej MsKS. 
O občerstvenie sa postarali Gabriel Revický, kto-
rému gratuluje k 70. narodeninám, Ján Gedeon  
a Martin Benedik, vďaka, bolo to perfektné. 
 Pred koncom školského roku 2019/2020 sa podarilo odovzdať, 
rozniesť,  všetky ceny ku výtvarnej a literárnej postupovej celosloven-

Flégner uvádzal samotných laureátov. O kultúrny program sa posta-
ral tanečný odbor zo Základnej umeleckej školy v Medzeve a tanečná 
skupina Schadirattam.

Cenu mesta Medzev získali:
pán Ing. Zoltán Tomásch za vytváranie zamestnaneckých príležitostí 
v meste a hospodársky rozvoj mesta,
pán Ján Štefáni st. za záslužnú činnosť v prospech Poľovníckeho 
združenia Dubina,
pán Jozef Hulič za záslužnú činnosť v prospech Poľovníckeho zdru-
ženia Dubina,
Základná umelecká škola mesta Medzev za umelecký rozvoj mlá-

deže, propagáciu mesta doma i v zahraničí a mimoriadne 
výsledky žiakov školy,
Karpatskonemecký spolok na Slovensku, 5. Region 
Bodwatal za kultúrny rozvoj mesta a propagáciu mesta 
doma i v zahraničí. 

Cenu primátora mesta Medzev získali:
pán Alfréd Tomásch za záslužnú prácu v prospech mes-
ta,
pán Mikuláš Pačay za mimoriadne zásluhy pri imple-
mentácii projektu „Rekonštrukcia rozvodov sídliska 
Medzev“, ktorý mal výrazný pozitívny dopad na zníženie 
emisií a zlepšenie kvality životného prostredia.

 V závere VI./2020 zasadnutia primátor mesta Me-
dzev pán Mgr. Matej Smorada poďakoval členom Dobro-
voľného hasičského zboru v Medzeve za pomoc a vzá-
jomnú spoluprácu v období mimoriadnej situácie počas 
pandémie koronavírusu.

Mgr. Andrea Takáčová
skej hasičskej súťaži, v ktorých sme mali úspechy na celoslovenskom 
kole, čo nás veľmi teší.

 Prajem každému čitateľovi Medzevčana, aby do tejto betlehemskej 
jaskyne v tomto vianočnom čase určite vstúpil a aby bol jeho život pre-
žiarený silou a svetlom narodeného betlehemského dieťaťa. 

Váš farár Peter 

Slávnostné oceňovanie cenou mesta Medzev 
a cenou primátora mesta Medzev

Akcie od 1. vlny do 2. vlny vírusu,
alebo hasiči sú vždy na mieste pomoci

4. november 2020 sa do histórie Mater-
skej školy Medzev v našom meste zapí-
sal nielen ako Deň materských škôl, ale 
aj ako Deň veľkého prekvapenia. V tento 
deň sme dostali správu, že pre deti došiel 
z Nemecka veľký sponzorský dar v podo-
be rôznych edukačných hračiek špičkovej 
nemeckej kvality na rozvoj motoriky a lo-
gického myslenia. 
 O tento dar v hodnote 8.677,- € sa pri-
činil primátor mesta Medzev Mgr. Matej 
Smorada, ktorý oslovil pána Karla Rosen-
berga, čestného občana Mesta Medzev, 
majiteľa firmy Rosenberg – Slovakia 
sídliacej v našom mestečku. Za prítom-
ností hostí tento dar deťom slávnostne 
odovzdal konateľ firmy Rosenberg – Slo-
vakia pán Ing. Zoltán Tomásch. Hračky  
a učebné pomôcky boli prerozdelené do 
všetkých tried v materskej škole na Ma-
riánskom námestí aj na jej elokovanom 
pracovisku na Kováčskej ulici. 

 Za tento úžasný dar, ktorý vo veľkej miere prispeje  
k skvalitneniu úrovne vzdelávacieho procesu, posielajú deti 
a učiteľky materskej školy veľké ĎAKUJEM!

Zuzana Hospodárová

Slávnostné odovzdávanie sponzorského daru 
pre MŠ od firmy Rosenberg – Slovakia
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 Požiar na Prochotskej ulici bola previerka proti ohňu v obytnej 
zóne,  rozhodovali minúty , ale boli sme tam včas a v spolupráci s Ha-
sičskou stanicou Moldava Nad Bodvou sme zabránili rozšíreniu ohňa 
na susedné domy, Karol Schmer to zvládol.
 Povodeň v Medzeve 13.10.2020 nám dala zabrať, ale zvládli 
sme to. Poďakovanie patrí Jurajovi  Schmerovi, ktorý o chvíľu oslávi  
70 rokov a ďalším Róbert Frantz ml., Róbert Frantz st., Samuel Schmer, 
Erik Hahnl, Karol Schmer, Radoslav Michalko, Miroslav Urda, Pavol 
Špegár, Markus Majančík, Simon Nižník, všetci sme do polnoci bojo-
vali s vodou.
 Aj Plošné testovanie zasiahlo hasičov, päť sa ich prihlásilo dob-
rovoľne pomôcť pri oraganizácii testovania a strávili tam 30 hodín 
bez nároku na odmenu pod vedeném veliteľa Karola Schmera, ktorý 
nechýbal nikde.
 Čo nás ešte čaká to nevieme, ale budeme sa snažiť byť tam, kde je 
to potrebné. 

výbor DHZ

V dňoch 31.10. – 01.11.2020 sa uskutočnilo celoplošné testovanie 
obyvateľstva Slovenskej republiky antigénovými testami na ochorenie 
COVID-19 v čase núdzového stavu na základe Uznesenia Vlády Sloven-
skej republiky č. 665 z 18.októbra 2020.
 Vzhľadom na nedostatok času na zabezpečenie 
priebehu testovania v našom meste v rámci akcie 
nazvanej Spoločná zodpovednosť sa s príprava-
mi na celoplošné testovanie začalo ihneď po jeho 
schválení Vládou Slovenskej republiky. 
 Zo strany mesta boli vynaložené finančné pro-
striedky na nákup ochranných pomôcok ako naprí-
klad respirátorov FFP3, FFP2, ochranných rúšok, 
rukavíc, jednorazových oblekov, ochranných oku-
liarov a mnohých ďalších. V neposlednom rade boli 
zakúpené stojany na dezinfekciu spolu s bezdoty-
kovými dávkovačmi a iný materiál na zabezpečenie 
priebehu celoplošného testovania v našom meste. 
Celkové výdavky mesta Medzev spojené s celoploš-
ným testovaním populácie v rámci akcie Spoločná 
zodpovednosť dosiahli výšku 9 046,74 EUR.
 V meste Medzev boli vytvorené tri odberové 
miesta a to  v II. pavilóne Základnej školy – Grund-
schule Medzev, druhé v telocvični Základnej školy 
– Grundschule Medzev a tretie v elokovanom pra-
covisku Materskej školy v Medzeve na Kováčskej ulici. Každé odberové 
miesto bolo pod vedením vedúceho, ktorého úlohou bolo materiálne 
zabezpečovať odberové tímy a dohliadať na bezproblémový chod tes-

tovania. Vedúcimi odberových tímov bola prednostka Mestského úra-
du Mgr. Romana Zvirinská, referent Mestského podniku služieb Erik 
Kováč a hlavný kontrolór mesta Ing. Valter Müller. Taktiež sa zriadilo 
stredisko materiálno-technickej podpory odberových tímov, ktoré zá-
sobovalo a plnilo požiadavky vedúcich odberových miest a jeho zod-
povednými osobami boli primátor mesta Mgr. Matej Smorada a vedúci 
Mestského podniku služieb mesta Medzev Ing. Ján Višňovský.
 Mesto Medzev zverejnilo na webovej stránke mesta formulár na 
prihlásenie sa dobrovoľníkov a administratívnych pracovníkov. Tešili 
sme sa z veľkého počtu záujemcov, ktorých sme následne vo štvrtok 
pred testovaním pozvali na stretnutie vo veľkej sále Mestského kul-
túrneho strediska mesta Medzev. Na predmetnom stretnutí boli ad-
ministratívni pracovníci a dobrovoľníci rozdelení do jednotlivých od-
berových tímov a oboznámení s priebehom testovania. Na stretnutí sa 
zúčastnili taktiež zdravotnícki pracovníci a s veľkou ochotou vytvorili 

tímy na jednotlivých odberových miestach počas celoplošného testo-
vania. Jednotlivé tímy boli zložené z 3 – 4 zdravotníckych pracovníkov, 
3 administratívnych pracovníkov, 1 predstaviteľa Policajného zboru 

Slovenskej republiky a 1 predstaviteľa Ozbroje-
ných síl Slovenskej republiky. Členovia DHZ mes-
ta Medzev a MOPS sa prihlásili ako dobrovoľníci 
a predmetom ich činnosti bolo usmerňovanie 
obyvateľov a dohliadanie na dvojmetrové od-
stupy medzi testovanými v areáli Základnej školy 
– Grundschule Medzev a elokovanom pracovisku 
Materskej školy v Medzeve. 
 Vo štvrtok pred testovaním sa začalo s prí-
pravami odberových miestností prostredníctvom 
zamestnancov Mestského podniku služieb mesta 
Medzev, ktorí počas testovacích dní zabezpečova-
li dezinfekciu priestorov odberových miestností. 
 S testovaním sa začalo v sobotu 31.10.2020 
od 07:00 hod. počiatočným pretestovaním od-
berových tímov a následne sa otvorili odberové 
miestnosti pre širokú verejnosť. Priebežné in-
formácie ohľadom čakacích dôb na jednotlivých 
odberových miestach dostávali obyvatelia mesta 
Medzev prostredníctvom mestského rozhlasu 
a formou SMS správ. Mesto zriadilo aj infolinku, 

na ktorú sa mohli obyvatelia obrátiť s najrôznejšími otázkami. V tento 
deň sa testovania zúčastnilo veľké množstvo obyvateľov nielen nášho 
mesta, ale aj okolitých miest a obcí. V nedeľu 01.11.2020 sa v testova-
ní pokračovalo už s menším počtom otestovaných obyvateľov a mini-
málnymi čakacími dobami na odberových miestach. Testovanie bolo 
ukončené v nedeľu o 22:00 hod. s celkovým počtom otestovaných oby-
vateľov 2 104, z toho 4 mali pozitívne výsledky. 
 Týmto by sme sa chceli zo srdca poďakovať všetkým zdravotníc-
kym pracovníkom, administratívnym pracovníkom, dobrovoľníkom 
a zamestnancom mesta Medzev za zabezpečenie bezproblémové-
ho a perfektne zvládnutého celoplošného testovania na ochorenie  
COVID-19 v našom meste. Taktiež patrí veľká vďaka aj vám, drahí  
občania, za ústretovosť a ohľaduplnosť. 

Mgr. Romana Zvirinská
prednostka MsÚ

Celoplošné testovanie aj v našom meste

Silné víkendové dažde spôsobili vyliatie vodného  toku Bodva aj u nás, 
v našom meste. Situácia sa výrazne zhoršila v noci z pondelka na uto-
rok 13.10.2020. Rieka Bodva sa vyliala z koryta, zaplavila odlúčenú 
časť Kováčskej ulice,  zatopila záhrady a pivnice rodinných domov poz- 
dĺž Štóskej a Kováčskej ulice. Najkritickejšia situácia bola v rómskej 
osade, kde sa vyliala z koryta a zaplavila  celú spodnú časť. 
 V utorok 13.10.2020 sme boli nútení vyhlásiť III. stupeň povodňo-
vý aktivity a urýchlene sme zvolali zasadnutie krízového štábu, kde 
sme koordinovali jednotlivé postupy. Začali sme so záchrannými prá-
cami. Pristúpili sme k evakuácii obyvateľov postihnutých povodňou, 
ktorým sme  poskytli núdzové ubytovanie na sále Mestského kultúr-
neho strediska. 
 Ľudia sa snažili svoje príbytky zachrániť pred stúpajúcou vodou už 
od rána. Celé mesto bolo na nohách. Obyvateľom pomáhali pracovníci 
Mestského podniku služieb mesta Medzev, dobrovoľní  hasiči a dobro-
voľníci z mesta. Odčerpávali vodu z pivníc, a pomocou viac ako 2500 
vriec s pieskom usmerňovali vodný tok, pričom sa ešte aj vysypával 
kameň. Pomocou bagra pána Gabriela Gaboša sa upravoval breh. Aj 
napriek únave a vyčerpanosti všetkých zú-
častnených záchranné práce počas celého 
týždňa neustávali. Snažili sme sa zabrániť 
Bodve napáchať ešte viac škôd ako dopo-
siaľ, ale počasie nám neprialo. Voda nám 
poškodila viacero mostov, boli sme nútení 
zastaviť premávku cez most na Kováčskej 
ulici (oproti kinu), nakoľko tam hrozilo 
zrútenie mostu. 
 Evakuantom bola zabezpečená strava, 
ošatenie, hygienické pomôcky a potravi-
nová pomoc z úradu Splnomocnenkyne 
vlády pre rómske komunity. Mesto vy-
hlásilo zbierku nábytku a ošatenia pre 
postihnutých povodňou. Občania mesta 
neostali ľahostajní a na mestský úrad pri-
nášali plné vrecia ošatenia, topánok, ria-
du a nábytku. 
 Touto cestou by sme sa chceli veľmi 
krásne poďakovať všetkým zúčastneným 
občanom, nakoľko bez ich pomoci by ne-
bolo možné bojovať s týmto živlom. Ob-
rovská vďaka patrí zamestnancom mest-

ského úradu, terénnym pracovníčkam, mestskému podniku služieb,  
dobrovoľníkom, ktorí pomáhali hasičským zložkám pri prácach, páno-
vi Gabrielovi Gabošovi, ktorý poskytol techniku pri odstraňovaní ná-
nosov a čistení kanálu pri mostoch a každému, kto akokoľvek priložil 
ruku pri pomoci postihnutým domácnostiam. 

Alexandra Gášparová

Povodeň v našom meste
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A je to TU!!! Máme za sebou desaťročie pôsobenia na bežeckej scéne, 
obdobie driny, potu, starostí, odriekania, ale aj úspechov, radostí a ob-
rovské množstvo víťazstiev.
 ŽIVIO.... mnoga, mnoga leta alebo po našom: 

Alles gute zum Geburtstag Bežecký klub  
Spartak Medzev.

 Poďme na krátku rekapituláciu, čo nás vlastne viedlo k založeniu 
ľahkoatletického klubu v našom mestečku. Už dávno predtým než 
vošiel do dejín mestečka Medzev štart 1. ročníka HÁMORNÍCKEHO 
polmaratónu (HP) v roku 1999, som sa ako aktívny bežec (v tých ča-
soch som behal za VSŽ Repák Košice, neskôr BK Hutník Košice) snažil 
založiť tradíciu bežeckého sviatku v Medzeve, ktorý by charakterizo-
val hámornícku tradíciu v Medzeve, preto názov HP a štart úderom 
kladiva na kovadlinu ako nikde na svete. Tieto košické kluby viedol 
neskutočne skvelý bežec, priateľ, pre ktorého je poslaním venovať sa 
celý život bežeckému športu Jožko Sciranko. Jožko Sciranko je aj čest-
ným členom nášho klubu a 20 rokov mi bol stále nápomocný pri orga-
nizovaní HP.
 Po voľbách v roku 1998 sa naše mestečko začalo dynamicky pre-
tvárať ku krajšiemu a blížiace sa oslavy 640. výročia o prvej písomnej 
zmienke dali podnet k organizovaniu prvých DNÍ MESTA MEDZEV. 
Práve tu sa vytvorili podmienky na založenie už tradičného, dnes 
medzinárodného Hámorníckeho polmaratónu, ktorého organizácia 
sa neustále rozvíjala, zdokonaľovala a neskôr sa polmaratón doplnil  
o ďalšie disciplíny, ako IN-LINE korčuliari v spolupráci s Miroslavom Be-

nedikom. Veľkým prínosom 
boli kategórie detské, žiacke  
a dorastenecké. Táto ka-
tegória je súčasťou Výcho-
doslovenskej mládežníckej 
bežeckej ligy (VMBL) a teší 
sa obrovskej popularite me-
dzevských detí a deti z celého Slovenska. Mládežnícka kategória do-
stala názov HÁMORNÍČEK a úspešne ju vedie náš člen klubu Peter 
Paľa, ktorý má na starosti aj samotnú prácu s mládežou. Pribudla aj 
Hámornícka desiatka, pre tých, ktorým trať 21,1 km do obce Štós  
a späť nevyhovuje.
 Postupne sa k nám v Medzeve pridávalo viac a viac rekreačných 
bežcov, pomáhali nám pri organizovaní HP a tak vznikla myšlienka 
založiť bežecký klub. Pri zrode klubu 1.2.2010 stáli: Peter Paľa, Jozef 
Jaššo, Ján Strömpl, Marián Vlček, Štefan Benedik a Ján Imling.
 Na prvom zasadnutí sa prijal už tradičný názov BK Spartak Me-
dzev, začalo sa pracovať na Stanovách klubu, kde sme si určili priority.
Naším poslaním je rozvíjať a propagovať vytrvalostný beh a iné vy-
trvalostné športy (beh na lyžiach, triatlon) ako zdravý spôsob života, 
vytvoriť materiálne, organizačné, spoločenské a metodické zabezpe-
čenie pre členov klubu, veľkú pozornosť venovať dorastu a mládeži. 
(viac viď. www.bkspartakmedzev.sk , Stanovy klubu a všetko o činnos-
ti klubu).
 Za obdobie desiatich rokov sa klub dopĺňal mladými talentovaný-

mi bežcami, naším cieľom bolo sa čo najviac 
zviditeľniť, urobiť si dobré meno v bežec-
kom športe a vzorne reprezentovať klub  
a naše mestečko Medzev. Vďaka dobrému 
finančnému zabezpečeniu sme sa pravi-
delne snažili členov klubu vybavovať kva-
litným športovým výstrojom a čo najviac 
sa zúčastňovať prestížnych pretekov doma  
a na celom svete. K dnešnému dňu máme  
v klube aj starších, veľmi skúsených bežcov, 

10. výročie BK Spartak Medzev

Od 9.3. do 31.5.2020 bola Hvezdáreň pre verejnosť 
zatvorená. Napriek tomu sme robili pozorovania 
Lyríd mimo budovy hvezdárne, pozorovali sme  
a nafotili sme kométu a iné meteorické roje ako na-
príklad Perseidy. Krásne zábery „svietiacich oblakov“ 
sa podarili p. Čabalovi. Každý mesiac sme na webe   
KCÚBaR uverejnili tabuľku viditeľnosti objektov  
z našej hvezdárne.
 V našom planetáriu sme urobili 22 prednášok  
v slovenskom a maďarskom jazyku. Návštevníkov 
sme mali zo Slovenska, Čiech, Maďarska, Nemecka 
aj Rakúska. Zabezpečili sme prednášku aj v nemec-
kom jazyku. Počas letných mesiacov sme mali vysoký 
počet malých skupín (rodiny s deťmi), bolo ich 50.  
V lete sme zorganizovali dvojjazyčnú výstavu (anglic-
ko-slovenskú) o Slnečnom počasí. Stála „Minivýsta-
va“ meteoritov si vždy nájde svojich obdivovateľov. 
Navštívili nás kolegovia z Úseku astronómie z Trebi-
šova, opakovane nás navštívil p. Michal Vojsovič zo 
SOS-y, ktorý nám zapožičal výstavu: Dvadsať rokov...– výstava k 20.vý-
ročiu Misie Štefánik.
 So súhlasom primátora mesta Medzev sme urobili niekoľko verej-
ných pozorovaní na námestí v Medzeve a na detskom ihrisku na síd-
lisku Mladosť v Medzeve. Za priaznivého počasia sme robili verejné 
pozorovanie Slnka viacerými ďalekohľadmi, návštevníci pozorovaní si 
mohli pozrieť Slnko aj cez „slnečné okuliare“, ktoré sú so špeciálnou 
astrofóliou. Deti si mohli vyskúšať, ako fungujú solárne hračky. Večer-
né verejné pozorovania, pri ktorých sme po-
zorovali Mesiac, Saturn, Mars, Jupiter s me-
siačikmi a iné viditeľné objekty, sme zvládli 
za pomoci dobrovoľníkov, ktorí pomáhali 
obsluhovať ďalekohľady. Pozorovania boli 
obohatené odborným výkladom. Všetky ve-
rejné pozorovania sme robili bezplatne. Za 
propagáciu verejných pozorovaní ďakujeme 
p. Horváthovej z MsKS Medzev.
 V septembri sa nám podarilo dokončiť 
projekt, ktorý z verejných zdrojov podporil 
Fond na podporu umenia, pod názvom: Staň 
sa ilustrátorom IX. Literárno-výtvarná regi-

onálna súťaž, ktorú organizujeme už deviaty rok, 
sa stretla s veľkým záujmom a vzniklo aj nové 
leporelo. Celkovo súťažilo 76 detí. Výstava prác 
skrášľuje priestory hvezdárne aj v súčasnosti.
 Ďalšou výstavou, ktorú máme nainštalova-
nú na prízemí našej budovy, je výstava výtvar-
ných prác: Vesmír očami detí XXXV. – projekt  
z verejných zdrojov podporil Fond na podporu 
umenia. Videli ju všetci návštevníci hvezdárne, 
ktorí k nám zavítali od znovuotvorenia.
 Prvýkrát sme sa zapojili do celoslovenského 
podujatia Slovenský deň hrania, ktoré sa stretlo 
s veľkým úspechom.
Pre sprísnené protiepidemiologické opatrenia 
sme od septembra museli veľa pripravovaných 
podujatí zrušiť na poslednú chvíľu, čo sa preja-
vilo v zníženej návštevnosti. Od 4. do 10.10.2020 
sme pre študentov SŠ realizovali Svetový kozmic-
ký týždeň. 9.10.2020 sme robili zatiaľ posledné 

verejné večerné pozorovanie, videli sme opozíciu Marsu. Mars sa  
k Zemi dostane bližšie až v roku 2035. 
 Od 27.10.2020 je hvezdáreň pre verejnosť zatvorená zatiaľ na ne-
určito.

Tešíme sa vás v lepších časoch.

Pracovníci Hvezdárne a planetária Medzev,
pracovisko Kultúrneho centra Údolia Bodvy a Rudohoria

Hvezdáreň a planetárium Medzev
znovuotvorenie a znovuzatvorenie

Rok 2020 sa nám pomaly, ale isto blíži ku koncu a mnohí z nás bi-
lancujú, čo nám priniesol. V súkromnom, ale i v spoločenskom živote. 
Nepochybne bol náročnejší aj v dôsledku pandémie Covid-19. Človek 
by si však stále mal nájsť nejaký dôvod pre radosť. Niečo, čo by ho 
pozitívne naladilo a pomohlo mu ísť ďalej. Stačí maličkosť,  
u niekoho to je vydarený koláč, výšivka, úroda v záhradke, 
u iného športový zážitok, stretnutie s priateľmi, hudba, 
tanec...
 Pri tom tanci sa teraz zastavím, lebo vám chcem pred-
staviť našu latino-tanečnú skupinu. Stretávame sa pravi-
delne už desiaty rok a niektorí z vás nás mali možnosť 

vidieť na venčeku v roku 2018, kde sme sa 
prezentovali ukážkou choreografií tan-

cov pod vedením pána učiteľa Jána Tim-
ka. Jeho prístup, humor a skúsenosti sú 
tiež dôvodom, prečo sa tešíme na každé 
jedno stretnutie. Pamätám si, ako na za-
čiatku povedal, že prvých desať rokov je 

najťažších. Medzitým pribudli do našej 
skupiny nové tváre, niektoré sa stratili, ale 

to jadro je stále tam.
Veková kategória je neobmedzená a so ženami 

ŽIJEME TANCOM

neriešime len kroky a nové tance, ale veľa sme sa naučili aj o svojom 
tele a správnej životospráve. Pred tromi rokmi sme začali chodiť na 
letné sústredenia a teraz už v predstihu plánujeme ďalšie. Tri dni, kto-
ré venujeme len sebe, nie sú veľa, ale určite je to lepšie, ako pre seba 
neurobiť nič. Navštívili sme Vinianske jazero a posledné dva roky sme 
boli v hoteli Sivec na Ružíne. Oddychovali sme aktívne, ráno sme si 
zabehali po okolí, rozcvičili sme sa na terase a po raňajkách a krátkej 
prestávke sme začali s tréningom, ktorý bol dvojfázový. V čase siesty 
sme si zaplávali a užívali slniečko. Večer sme mohli využiť wellness 
v hoteli, alebo posedieť si a len tak sa porozprávať o bežnom živote.  
Na každom stretnutí si dobíjame „ baterky“ vďaka chytľavej hudbe  
a tancom, ktoré stále zdokonaľujeme, či už je to rumba, cha cha, sam-
ba, paso doble, alebo jive. Nie sme síce profesionálne tanečníčky, ale 
každá z nás urobila od začiatku velikánsky pokrok. Vieme sa na sebe 
zasmiať, neberieme sa príliš vážne a hlavne nás to baví. V dobe, keď 
sa čoraz menej ľudí na seba usmieva, to považujem za vzácnosť. Počas 
prvej vlny obmedzení sme sa stretávali aspoň v exteriéri a boli sme 
vďační, ak nám vyšlo počasie. Teraz veríme, že tá druhá vlna pominie 
čím skôr a opäť si spolu zatancujeme v kultúrnom dome.
Veď nápis na tričkách, ktoré sme si dali zhotoviť, 
hovorí za všetko: 
PS: Fotku s tričkami sme už nestihli.☺

Mgr. Andrea Schmotzerová

I LIVE TO DANCE, I DANCE TO LIVE. 

(Žijem pre tanec, tancujem pre život.)
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čo prospieva pri organizovaní a usmernení tréningových procesov. 
Najstarším členom klubu je Janko Semaník, ktorý v januári 2021 do-
vŕši 79 rokov, bol aktívnym bežcom, má zabehnutých množstvo mara-
tónov a bol naším vzorom a stále to ešte vo svojej kategórii nevzdáva.
Členovia klubu sa zúčastnili aj mnohých ultramaratónov. Naša Zuzka 
Kamendy-Gašparová zabehla 15 ultramaratónov – stokilometrových 
behov aj prestížnych ako napr. Lavaredo Ultra-trail vo Francúzku 120 
km s prevýšením 6900 m.n.m., CCC-UTMB 100 km s prevýšením 6000 
m.n.m. – 2-krát, Nízkotatranská stíhačka 103 km s prevýšením 5700 
m.n.m. a má aj odbehnutých 30 maratónov, kde stála neraz aj na stupni 
víťazov. Zdeno Belko má za sebou 7 ultramaratónov, 4-krát zabehnutý 
KE-Hrhov-KE, Holandsko, Belgicko, Taliansko a 2-krát 100 km Žilina, 
má zabehnutých 110 maratónov, aj TROMSON maratón za polárnym 
kruhom, NEW YORK a veľa ďalších maratónov. Náš čestný člen Jozef 
Sciranko má zabehnuté ultramaratóny KE-Hrhov – KE 100 km, Beh 
hrebeňom Nízkych Tatier 103 km, 35 MMM maratónov s najlepším 
časom 2:37, TROMSON maratón, maratón v NEW YORKU, Bostone, Pa-
ríži, Jeruzaleme, Istanbule a maratóny po celom svete.
 Máme troch diamantových bežcov – Z. Belko, J. Sciranko a v mla-
dosti veľký talent J. Strömpl senior, ktorý má odbehnutých 36 MMM, 
jeho najlepší čas je 2:30, pričom na Považskom maratóne jeho najlepší 
čas je 2:27 a ďalších 80 kvalitne nabehaných maratónov v Nemecku, 
Poľsku a Budapešti. Ján Imling má 78 odbehnutých maratónov, z toho 
24 MMM s najlepším časom 2:48 a 2x 2:59, Paríž, Atény, Varšava, Ber-
lín, Miškolc a mnoho ďalších maratónov. MUDr. Marian Stančák, veľ-
mi skúsený bežec, má za sebou desiatky maratónov, zo zahraničných  
6-krát pražský, Drážďany, svojou usilovnosťou je nám príkladom. 
 Medzi našich skúsených bežcov, ktorí odbehli desiatky pekných 
maratónov, patria: Jozef Jaššo – 27 maratónov, zahraničné – Berlín, 
Praha, Varšava, Atény, Kodaň, Štokholm, Moskva a Belehrad. Jozef si 
dal za cieľ pokoriť čo najviac svetových maratónov. Minulý rok to mal 
byť Londýn, ale pre COVID-19 bolo podujatie odložené, držíme mu 
palce. Marián Vlček absolvoval zahraničné maratóny ako Praha, Atény, 
Varšava a mnoho ďalších, je aktívny na národných podujatiach. Štefan 
Benedik odbehol 24 maratónov, zahraničné – Atény, Berlín, Štokholm, 
Praha, Varšava. Ludvig Herich patrí medzi našich mladých členov klu-
bu, ktorí majú budúcnosť pred sebou a už aj v súčasnej dobe tvoria 
základ klubu. Je to náš najúspešnejší bežec, v uplynulom období má na 
konte množstvo víťazstiev a skvelá bežecká kariéra ho ešte len čaká. 
Medzi jeho najúspešnejšie víťazstvá patria tie v národných súťažiach, 
spomeniem aspoň víťazstvá v Hrhove, Michalovciach, Prešove, Blaži-
ciach.... Nemožno opomenúť aj úspechy na horských behoch Smolník, 
Šemša, Kros Betliar a ďalších podujatiach. Andrej Gedeon má odbeh-
nuté 3 maratóny MMM a 2x Furčiansky maratón. 
Je to talentovaný veľmi aktívny a úspešný bežec. 
Má skvelé výsledky – 2-krát druhé miesto Mol-
dava, Krásna n/H, 2-krát tretie miesto Hýľov  
a Kojšovská hoľa, má veľký predpoklad stať sa 
dobrým bežcom na dlhé trate. Rastislav Timko, 
hoci je iba krátko naším členom, je talent najmä 
na ťažké horské trailové trate, čo už neraz do-
kázal. Je absolútnym víťazom Uphill Snow Run 
Jahodná, Jasná Trial 21 km s prevýšením 1400 
m.n.m. – 7.miesto v kategórii, Kojšovská hoľa –  
4.miesto, Horský beh Smolník – ťažkých 33 km  
a 6.miesto v silnej konkurencii, MOON Run Ja-
hodná – 2.miesto.
 Pochvala patrí aj ďalším našim skvelým bež-
com, ktorí určite v blízkej budúcnosti dosiahnu 
svoje skvelé umiestnenia či už na kratších alebo 
dlhších tratiach ako: Radka Podprocká – super 
aktivity Moskva, Barcelona, Porto, Budapešť, 
Krakov. Jej nesmierna chuť trénovať a pretekať 
čoskoro ukáže jej kvality. Ján Kozár má odbeh-

nutých 5 maratónov a množstvo národných pretekov. Marcel Jaroš 
má na MMM KE množstvo odbehnutých polmaratónov a národných 
pretekov, tvrdo trénuje, jeho čas ešte len príde. Radoslav Gedeon má 
množstvo nabehaných národných pretekov, na stupni víťazov stál po-
čas pretekov HP Medzev a Hýľov. Michal Safko – v uplynulých rokoch 
bežec na dráhe 800 – 3000 m, neskôr národné preteky a 5 maratónov. 
Tomáš Tatranský je veľký bojovník, o ktorom ešte budeme počuť, ab-
solvoval národné preteky. Martin Justinák absolvoval 5 maratónov - 1x 
Praha a národné preteky.
 Róbert Boros - 20 maratónov, z medzinárodných spomeniem Até-
ny, Budapešť, Krakov, Varšava, Lodž a Praha, bol 6x strieborný, na 
MMM najlepší čas 3:19, národné preteky – na stupni víťazov Molda-
va a Dobšiná. Ján Strömpl ml. sa venuje polmaratónom a kratším ná-
rodným behom, má 3x zabehnutý TRIATLON Klagenfurt. Nasledujúci 
traja nedávno prijatí členovia sa venujú polmaratónom a národným 
pretekom, sú to Marcel Vlček, Peter Butký a Iveta Schmiedlová.
 Nedá sa nespomenúť nášho úspešného Kamila Puchíra, ktorý 
svojimi skvelými výsledkami a cieľom pokoriť maratón pod 3 hodiny 
stál mnohokrát na stupni víťazov. Zabehol Varšavu, Prahu, MMM 4x,  
Bratislavu, Rajec a iné. Teraz pre plnenie si rodičovských povinností 
svoj bežecký talent udržiava rekreačným behom.
 Za úspechy, ktoré sme ako BK Spartak Medzev dosiahli, treba všet-
kým bežcom poďakovať, hlavne za ich obrovské nasadenie v tréningo-
vom procese, za ich odriekanie a voľný čas, ktorý mohli venovať svojej 
rodine. Poďakovanie patrí aj tým členom klubu, ktorí v súčasnej dobe 
aktívne nebehajú, ale plnia si svoje rodičovské povinnosti alebo im to 
nedovoľuje zranenie.
 Taký krásny bežecký sviatok v Medzeve ako je Hámornícky polma-
ratón a jeho sprievodné disciplíny by sa nám nepodarilo usporiadať 
bez sponzorov, ktorým zo srdca ďakujeme. Nemáme priestor vyme-
novať všetkých tých, čo nám pomohli. Spomeniem aspoň niekoľkých: 
Mesto Medzev, Obec Štós, Mestský podnik lesov s.r.o., Rosenberg 
s.r.o. Medzev, Fresh Medzev Smoradová Renáta, AGRO MILK Medzev, 
Gabriel BŐHM, Bowling klub Kúpele Štós Gedeon Gerhard a iní.
 Poďakovanie patrí aj vám, milí naši fanúšikovia, čo nám neustále 
držíte palce, fandíte a po pretekoch blahoželáte. Ďakujeme, priatelia 
naši, ďakujeme, že ste.
 COVID-19 nás pribrzdil ako všetkých z vás, nevzdávame sa, trénu-
jeme naplno a čakáme, že raz tá pliaga pominie, ideme ďalej..... 
Športu zdar a ľahkej atletike zvlášť.

Ján Imling
predseda BK Spartak Medzev

Miestna organizácia Slovenského ry-
bárskeho zväzu v Medzeve každoroč-
ne bilancuje a vyhodnocuje prácu za 
uplynulý rok. V roku 2019 naši členo-
via odpracovali na úseku brigádnickej 
činnosti 1 062 hodín pri zveľaďovaní 
našich revírov. Činnosť bola zamera-
ná na kosenie okolo rybníkov, čistenie 
prítokov od nánosov, opravu hrádzí 
a zarybňovanie. Do našich revírov 
sme nasadili množstvo rýb ako napr. pstruh dúhový, pstruh potočný  
a kapor rybničný. Celková hodnota nasadených rýb bola 3 792 eur. 
 V minulej sezóne bolo z našich vôd ulovené takéto množstvo rýb: 
32 ks pstruha potočného, 305 ks pstruha dúhového a 138 ks kaprov 
pri počte vychádzok 645. Najkrajšie úlovky zaznamenali pri jazere 
Trádom, pán Viliam Pencák st. ulovil 
tolstolobika bieleho s mierami 110 
cm a 22 kg a pán Jaroslav Varga sa 
mohol pochváliť úlovkom kapra ryb-
ničného s mierami 78 cm a 8 kg. Tieto 
úlovky boli po zdokumentovaní a na-
fotení následne vrátené do vody.
 Tohtoročnú sezónu však poznači-
la pandémia COVID-19. V jarnej časti 
od 15. marca do 13. júna bol vyhláse-
ný núdzový stav, z tohto dôvodu sme 
nemohli uskutočniť 11. ročník zberu 
odpadov po dolinách a okolo rybní-
kov. Ale aj napriek obmedzeniam sa nám podarilo niektoré úlohy spl-
niť. Siedme jazero v Grunte sme vyčistili od nánosov, napustili vodou  

a následne sme ho zarybnili. Na pia-
tom jazere v Grunte sme osadili výto-
kovú šachtu a naplnili sme jazero vo-
dou. Je tam však ešte potrebné osadiť 
bezpečnostný prepad.
 Touto cestou chcem poďakovať na-
šim sponzorom za ich finančnú pomoc, 
bez ktorej by tieto práce neboli zrea-
lizované. Chcem poďakovať aj našim 

členom za účasť na brigádach. Našťastie sú ešte ľudia, ktorí sa snažia 
naše vody zveľaďovať a chrániť, ktorí nehľadia iba na svoj momentálny 
prospech, ale dívajú sa aj do budúcnosti. Petrov zdar

výbor MO SRZ Medzev

Zo života MO SRZ Medzev

Viliam Pencák – Tolstolobik biely, 
22 000 g, 1 100 mm, Bodva č.3 

(Jazero Trádom), Revír č.4-0170-4-1, 
05.07.2019

Medzevský kalendár na predaj

V POKLADNI  

MESTSKÉHO ÚRADU
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Historický úspech medzevského futbalu

Konsolidované pomery vo futbalovom oddiele nenechali na seba dlho 
čakať. Do procesu športu a jeho rozvoja vstúpilo aj mestské zastupi-
teľstvo, jeho primátori i občianske združenie na čele s Ing. Š. Murckom
a po ňom s M. Čiernym, ktorí nezištne a s veľkým odhodlaním riadili 
futbalový život.
 Bez tohto úsilia by v novom storočí úspechov Spartaka nebolo. 
Dokumentuje to aj skutočnosť, že naše futbalové družstvá – dospelí, 
dorastenci, žiaci a prípravkári vo svojich kategóriách súťažili a súťa-
žia na úrovni okresu, ale aj Košického kraja. Môžeme konštatovať, že 
patria medzi stálice v regionálnom futbalovom ži-
vote. Naplniť želanie športovcov a ich realizačných 
tímov sa úspešne podarilo, keď sa z prostriedkov 
Európskeho poľnohospodárskeho fondu pre roz-
voj vidieka vybudovali nové šatne s príslušen-
stvom a tak náš športový stánok dostal nový šat  
a dôstojnosť.
 Pre naše mesto a športový klub veľa priniesol 
úspech v Slovnaft Cupe ročníka 2017/18. Pripo-
meňme si, čo sa vlastne odohralo a aký bol priebeh 
série neopakovateľných úspechov. Pre ilustráciu uvádzame:
 1. KOLO TU KOŠICE – SPARTAK MEDZEV 0:2
 2. KOLO FK PTIČIE - SPARTAK MEDZEV 1:1 p.k. 1:3
 3. KOLO SPARTAK MEDZEV – SENICA 1:1 p.k. 5:4
 4. KOLO SPARTAK MEDZEV – TRENČÍN 1:0
 5. KOLO SPARTAK MEDZEV – DUNAJSKÁ STREDA 1:5
Snaha našich futbalistov – sokolíkov skončila v osemfinále.

 Po poslednom zápase našich chlapcov z ihriska spontánne vypre-
vádzalo vyše 3 000 divákov, čím ocenili obrovskú snahu, obetavosť 
a rytiersky statočný boj. O tento nevídaný úspech sa pričinili: tréner 
Tomáš Danko, hráči: Čierny, Palencsár, Szalka, Kuruc, Jurko, Bodenlos, 
Hanzuš, Seman, Hlubovčan, Majoroš, Ribár, Popovič, Dobias, Lukáč, 
Spišák, Gondoľ a Horňák.

 Nezabudnuteľné sú ohlasy športových spravodajcov 
aj známych osobností. Napríklad Daniel Dedina na strán-
kach Športu uvádza: „Medzev si žije svoj futbalový sen, kto-
rý na Slovensku nemá príliš obdobu. Asi sú tomuto klubu 
naklonené aj hviezdy. Ako inak nazvať skutočnosť, že Senicu 
vychytal 16-ročný brankár Spišiak, ktorý si proti Trenčínu 
musel nútene naskočiť do zápasu, tentoraz dokonca v pozí-
cii hráča v poli, kde strávil posledných osem minút!“. Patrik 
Fotta – Šport – „Futbalisti Dunajskej Stredy vystavili stop-
ku najväčšiemu Slovnaft cupu z Medzeva. Štvorligový tím 
z východu dokázal vyradiť dvoch účastníkov najvyššej slo-
venskej súťaže – Senicu a Trenčín, čím dosiahol historický 
úspech v tomto športovom odvetví.“ Na adresu športovcov 
sa vyjadril aj dojatý exprezident Slovenskej republiky Ru-

dolf Schuster: „Musím chlapcom veľmi poblahoželať. Dvakrát som si 
to musel vypočuť v správach, aby som tomu uveril.“ Dodávame, že ex-
prezident v mladosti spolu aj so svojimi bratmi Michalom a Robertom 
hrali dlhé roky futbal práve v Medzeve.
 Ďalší veľký úspech dosiahli medzevskí futbalisti víťazstvom v Kraj-
skej futbalovej lige, keď vo finále zdolali Ošk Pavlovce n/U 2:0 gólmi 
D. Leška a G. Majoroša. V semifinále vyradili 3.ligovú Mladosť Kalšu! 
Za najlepšieho hráča bol vyhlásený D. Leško a za najlepšieho brankára 
celej KFL 2020 E. Čierny.

 História do svojich análov zapísala aj 
takú skutočnosť, že do futbalu boli zapojené 
celé rodiny, ako napr. rodina Schmidtovcov, 
Schusterovcov, Marinčákovcov, Benedikovcov, 
Antlovcov, Pačaiovcov, Schmiedlovcov i ďalšie. 
Osobitne treba uviesť tých, ktorí písali históriu 
medzevského futbalu a boli jeho pevnou súčas-
ťou: Siegfried Schmidt, Juraj Swartz, Dr. Rudolf 
Siebert, Gabriel Wiravec, Eugen Bröstl, Gejza 
Gedeon, Nándor Koch, Gustáv Tomásch, Michal 

a Robert Schusterovci, Jozef Tomásch, Ondrej Benedik, Július Kačeňák, 
Ondrej Pačai, Ondrej Marinčák, Moké a Laco Cipcerovci, Július Fábian, 
Rudolf Schuster, Eugen Pačai, Vojtech Gedeon, Jozef Strömpl, Albín 
Schürger, Michal Schmiedl, Jozef Pačai, Ondrej Antl, Štefan Focko atď. 
Ako sme už uviedli, športový život v meste sa svojím spôsobom do-
tkol takmer každej rodiny a nebol to len futbal. Okrem futbalu najmä 
v minulom storočí sa rozvíjali aj hokej, hádzaná, volejbal, stolný tenis, 
kolky, alpské lyžovanie, bežecké lyžovanie, šachy, kartové hry, turis-
tika, atletika, športový rybolov, terénny motorizmus, bojové umenie, 
karate.
 Mesto Medzev vždy patrilo k športovým centrá v minulosti, ale aj  
v súčasnosti. V roku 2021 si môžeme hrdo pripomenúť storočnicu 
športu a telovýchovy .

RSDr. František Göbl
(pokračovanie nabudúce)

NOVINKA!!! rozvoz obedového menu + donáška počas celého dňa 
rezervácia na tel.č. 055/3811685, 0905709127 

Ročník 2019/2020 bol celkom dobre rozbehnutý, či už súťažne, ale aj 
turnajovo. Na začiatku roka sme sa zúčastnili dvoch turnajov v Tur-
ni nad Bodvou, kde sme obstáli veľmi dobre a pekne reprezentovali 
ako oddiel, tak aj mesto Medzev. Žiaľ, viac turnajov sa už nepodarilo 
uskutočniť, keďže nám plány skrížil koronavírus. Čakal nás ešte turnaj 
v Jablonove, ďalej na Veľkú noc sa mal uskutočniť turnaj o Putovný 
pohár primátora mesta Medzev, turnaj počas dní mesta Medzev a na 
jeseň turnaj v Bratislave.
 Na prvom turnaji, ktorý sa konal pod záštitou STO Turňa nad Bod-
vou, pri účasti cca 30 hráčov, kde boli hráči aj z Maďarska a tí najlepší 
z košickej a rožňavskej piatej ligy, obsadil Roman Flegner pekné tretie
miesto. Druhý turnaj prebehol taktiež v Turni nad Bodvou, ale už 
pod záštitou hráčov z STO Háj, za účasti cca 30 hráčov z košickej ligy 
a dvoch rožňavských líg. Celkovým víťazom tohto turnaja o putovný 
pohár STO Háj sa stal Roman Flegner a v spodnej kategórii zvíťazil 
Jozef Jaroš.
 Sezóna sa začala sľubne pre “A” mužstvo, ktoré bojovalo o víťaz-
stvo v súťaži s možnosťou baráže a postupu do vyššej ligy. Do konca 
súťaže ostávalo ešte 5 kôl, ale žiaľ tak ako aj ostatné športové kluby na 
Slovenku, tak aj našu súťaž zasiahla pandémia a súťaž bola predčasne 
ukončená. “A” mužstvo sa umiestnilo na konečnom treťom mieste a “B” 
mužstvo na piatom. Dá sa povedať, že tým sa skončilo aj účinkovanie
medzevských stolnotenistov v 5. lige Košice – okolie.
 Nový ročník 2020/2021 mal byť novou etapou medzevských stol-
ných tenistov. Oddiel sa prihlásil do kvalitnejšej rožňavskej ligy, ale 
žiaľ stihlo sa odohrať len jedno kolo. Hneď v prvom stretnutí sme na-

stúpili proti poslednému víťazovi 5. rožňavskej ligy a to proti TJ Geo-
lóg Rožňava D. Zápas sa skončil 8:10 pre hostí. Už teraz sa však tešíme 
na ďalšie stretnutia.
 Dúfame a veríme, že sa čoskoro vrátime za zelené stoly a budeme 
sa môcť opäť venovať športu, ktorý máme tak radi a súčasne aj repre-
zentovať mesto a samotný oddiel.

Roman Flégner

Nová etapa stolnotenisového oddielu Medzev

Horný rad zľava: Baník Július, Pažúr Marián, Zvirinský Peter, Kaleta Peter,  
Čonka Ladislav, Roth Günter. Dolný rad zľava: Flegner Roman, Jaroš Jozef,  

Székessi Jozef, Juhár Miroslav, Hamadej Milan



SMS INFO

MOBILNÁ APLIKÁCIA
Novinky z nášho mesta do vášho mobilu

Predstavujeme vám službu pre občanov:
Mobilnú aplikáciu pod názvom V OBRAZE.
 • Prináša prehľad aktualít z webu našej obce.
 • Upozorní na nové správy.
 • Dozviete sa včas o pripravovaných akciách.
 • Môžete si prezerať fotografie alebo dokumenty z úradnej tabule. 
 • Do aplikácie sa nemusíte registrovať, neposkytujete 
  žiadne osobné údaje.
Ako si aplikáciu stiahnuť cez Google Play alebo App Store?

Názov: Medzevčan, Vydáva: Mestské kultúrne stredisko mesta Medzev, Kováčska 85, 044 25 Medzev, IČO: 00135283, Dátum vydania: 12/2020, 
Periodicita vydávania: 2x ročne, Registrácia: Ministerstvo kultúry SR č. EV 3716/09, ISSN 2644-7134, Redakčná rada: Ingrid Horváthová,  
PaeDr. Stanislava Ballaschová, Bc. Oľga Ballaschová, Mgr. Andrea Schmotzerová, Foto: Ján Štovka, autori článkov, Distribuované občanom bezplatne

Online prihlásením
 1. Navštívte webovú stránku:  
  https://www.mojenotifikacie.sk/medzev
 2. Vyplňte bezplatný registračný formulár.
 3. Potvrďte kliknutím na tlačidlo: ODOSLAŤ ÚDAJE.

Osobnou návštevou Mestského kultúrneho strediska mesta Medzev
 1. Navštívte Mestské kultúrne stredisko osobne  
  a požiadajte o prihlásenie vášho mobilného čísla  
  do Moje Notifikácie.

 1. Vo Vašom mobile si otvorte aplikáciu Obchod Play  
  alebo App Store.

 2. Do vyhľadávacieho okna zadajte názov V OBRAZE.
 3. Kliknite na Inštalovať.
 4. Po nainštalovaní kliknite na položku Otvoriť  
  (povoliť oznámenia).
 5. Po otvorení pridáte vašu obec.
 6. Po výbere obce sa dáta automaticky z webu nahrajú  
  do mobilnej aplikácie.

Aplikáciu si môžete stiahnuť aj cez QR kódy
Pre podrobnejší postup nainštalovania aplikácie kliknite na 

www.aplikaciavobraze.sk.

Upozorňujeme na novú stránku mesta Medzev 
www. medzev.sk

  

Z dôvodu zlepšovania informovanosti občanov mesto 
Medzev ponúka možnosť prijímať dôležité mestské 
oznámenia prostredníctvom obľúbených textových 
aplikácií Viber, WhatsApp, Messenger a e-mail. Vyu-
žite bezplatné prijímanie oznámení buď online pri-
hlásením, alebo osobnou návštevou Mestského kul-
túrneho strediska pre prijímanie oznámení vo forme 
SMS správ. 
 Prihlásenie sa do zoznamu príjemcov
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